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Veřejné projednání studií hřiště ul. Druhanická 

Místo a datum konání: hřiště ul. Druhanická od 17 do 18 hodin 

Pořádal: Odbor majetku a investic ÚMČ Praha 21 

Přítomni: 

Markéta Slavíková – referentka odboru majetku a investic ÚMČ Praha 21, 

marketa.slavikova@praha21.cz, tel. 281 012 970 

Iva Hájková – vedoucí odboru školství, kultury, místní Agendy 21ÚMČ Praha 21, 

iva.hajkova@praha21.cz , tel. 281 012 928 

Roman Březina – vedoucí odboru životního prostředí a dopravy ÚMČ Praha 21, 

roman.brezina@praha21.cz , 281 01 984 

Jakub Svoboda – jednatel spol. HRAS, www.hristehras.cz  

Petr Bílek – zástupce spol. DHL 

25 místních občanů 

 

Cílem veřejného projednání bylo seznámit veřejnost se zpracovanou studií a zapojit tak 

obyvatele z okolních domů v této spádové oblasti do plánování nově vznikajícího hřiště. 

 

Zápis: 

Dne 19. 9. 2012 zajistil ÚMČ Praha 21 roznos 100 ks pozvánek na veřejné projednání dvou 

studií budoucí výstavby hřiště při ul. Druhanická, Dražická, Oplanská. Projednání s občany se 

uskutečnilo přímo na místě. Studie byla zpracována společností HRAS – zařízení hřišť, s.r.o. 

a byla představena ve dvou variantách. Studie byla koncipována jak pro nejmenší děti ve 

věkové kategorii 3- 6 let, tak pro děti starší ve věkové kategorii 6 a více. Jednatelem panem 

Svobodou byly představeny jednotlivé navrhované hrací prvky a jejich umístění.  Obyvatelé 

se během diskuse k prvkům vyjadřovali a určili si tak hrací prvky, které by si na hřišti nejvíce 

přáli. Zvítězila tak lanovka, velká šplhací pyramida, branky pro fotbalové hřiště s ochranou 

sítí, závěsná kombinace houpačky a ptačího hnízda, sestava s klouzačkou, hrazda, mobiliář a 

další. Oplocení celého pozemku bylo považováno veřejností za neekonomické a bylo 

doporučeno oplotit pouze hřiště pro malé děti do výšky max. 1,5 m.  Protože vše bude záležet 

na finančních prostředcích MČ, je počítáno s postupnou realizací. Přítomní občané určili 

priority této postupné realizace (dětské hřiště - prostor na fotbal - záchytná síť – lanovka -  

pyramida). 

 

V průběhu měsíce října – listopadu 2012 dojde na pozemku k sadovým úpravám, které bude 

zajišťovat Odbor životního prostředí a dopravy ve spolupráci se spol. DHL. Bude tak 

vysazeno 8-10 stromů, které poskytne DHL jako sponzorský dar. Občané budou o termínu 

sázení informováni na poskytnuté emaily s možností zapojit se do výsadby. 

 

Podněty a připomínky, které vzešly z tohoto setkání, budou zpracovány do další varianty, 

která bude zaslána všem zúčastněným občanům prostřednictvím emailu k případnému 

doplnění do určeného termínu. 
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Oslovení veřejnosti se ukázalo účinné, neboť veřejné projednání probíhalo ve velmi přátelské 

atmosféře a byl tak navázán užší kontakt mezi obyvateli a úřadem. Občané vyjádřili ochotu 

v pomoci při budoucí údržbě hřiště.      

Zapsala dne 1. 10. 2012 Markéta Slavíková 

 

 

 

 

 

 

 

 

            


